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Protokół Nr 62/18  
 
 
 

z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  
odbytego 6 listopada 2018 r. 

 
 

w Miejskim Centrum Dialogu  
ul. Bracka 10. 

 
 
 
 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Dominik Jaśkowiec, udział wzięli 
Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu oraz Goście. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji Dominik Jaśkowiec o godz. 17.00 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu Członków Komisji oraz Gości stwierdził quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sytuacja w Zespole Szkół Mechanicznych nr 4 przy ul. Podbrzezie 10. 
Anna Korfel-Jasińska – Dyrektor Wydziału Edukacji UMK 

2. Sprawy bieżące. 
3. Oświadczenia i komunikaty. 

 
 
Ad 1. 
 
Sytuacja w Zespole Szkół Mechanicznych nr 4 przy ul. Podbrzezie 10. 
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do Gości o przedstawienie sytuacji w Szkole. 
 
Przedstawiciel Nauczycieli (Rady Pedagogicznej) oraz Przedstawiciel Rady 
Rodziców RZSM nr 4 przedstawili swoje zastrzeżenia do pracy Dyrektora Szkoły. 
 
Dyrektor Szkoły ustosunkowała się do sformułowanych zastrzeżeń oraz przedstawiła 
swoje uwagi do współpracy z Nauczycielami. 



Anna Korfel-Jasińska – Dyrektor Wydziału Edukacji UMK podkreśliła, między innymi, 
iż:  

 wszystkie podnoszone uwagi to sprawy wewnątrzszkolne.  

 sprawy z zakresu nadzoru pedagogicznego są przekazywane, zgodnie 
z kompetencją, do Małopolskiego Kuratorium, 

 Dyrektor Szkoły jest kierownikiem zakładu pracy, jakim w rozumieniu prawa 
jest każda szkoła, 

 w dwóch sprawach będących w kompetencji nadzorczej UMK trwa kontrola, 

 relacje pracownik - dyrektor zakładu na gruncie prawa pracy podlegają ocenie 
sadu, 

 inne wymieniane przez Zainteresowanych są w kompetencji PIP. 
 
W dyskusji, w której udział wzięli (w porządku alfabetycznym): 
Dominik Jaśkowiec, Anna Korfel-Jasińska, Dyrektor ZSM nr 4, Przedstawiciele Grona 
Pedagogicznego, Przedstawiciele Rady Rodziców. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował odbycie spotkania na terenie Szkoły 
z udziałem wszystkich Stron, aby wypracować kompromis i dać impuls do rozwoju 
placówki. Zadeklarował osobisty udział w zorganizowanym przez Strony spotkaniu. 
 
 
Ad 2. 
 
Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący podziękował za wspólną pracę w VII kadencji Rady Miasta 
Krakowa. 
 
 
Ad 3. 
 
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji  
Dominik Jaśkowiec o godz. 18.30 zamknął posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji 
 
 
 
Dominik Jaśkowiec 

 
Sporządzi: W. Kalicki 


